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АННОТАЦИЯ 

В данной статье описаны научные наблюдения по теоретическим и 

практическим вопросам семиотики, связанные с структурой и функцией 

информации в различных знаковых системах коммуникации и 

психонейролингвистических свойствах вербальных и невербальных средств 

общения, дифференционные виды предложения во французском языке и в 

русском языках, а также их отношение к научным исследованиям в этих 

областях. Следует отметить, что одним из наиболее актуальных вопросов в 

обучении французским коммуникативным единицам является формирование 

речевой деятельности как одного из перечисленных теоретических правил.  
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ABSTRACT 

This article describes scientific observations on theoretical and practical issues 

of semiotics related to the structure and function of information in various sign 

communication systems and psycho-linguistic, the properties of verbal and non-

verbal means of communication, differentiation sentences in French and Russian, as 

well as their relation to research in these areas. It should be noted that one of the most 

pressing issues in teaching French communicative units is the formation of speech 

activity as one of the listed theoretical rules.  

Keywords: semiotics, psychoneurolinguistics, verbal communication, non-

verbal communication, the category of modality, temporality, personality, modus and 

dictum, predicative words, the rule of consistency, the rule of repetition, the rule of 

progression, the rule of correlation 

 

mailto:nhayatova87@mail.ru

